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, אני רואה שלא  המפגש שלכם מחמם לי את הלב     נשיא אוניברסיטת אריאל פותח את הישיבה :
 .באריאל מדייקים בזמנים , כדי שאלה שמאחרים להבא יגיעו בזמן  כולם פה , אציין שאצלנו

 ה ראשונה שהוא יהיה נוכח בה , הוא לגמרי מעריך ומוקיר "חר יש ישיבת ורמ
 ה ,  "מכיר את הגישה של אלחנן ודידי , ידוע שאנו צורפנו לוראני 

 ( . מחקרים שליכמו ב)אין מישהו כמוני שראה כמה שת״פ יכולים לסייע  , אני איש של שת״פ 
 3  ,מדינות 2ועוד , מיליון תושבים דוברים רוסית  2ה , ריגה בירתה בעלת בילפני שבוע חזרתי מלאט

אך יכולים לדבר את אותה שפה , מדינות אשר לכל אחת שפה משלה והם לא דוברים בניהם 
  . שנה , המחיה הייתה קשה ממש 50באנגלית בדיוק כמו שהיה במדינה שלנו לפני 

שת״פ בין כל  , מספר את זה כי שת״פ זה חשוב , אם היו מדברים בניהם הכל היה יכול לשגשג אני
 רים של האוניברסיטאות והמכללות זהו מעשה מבורך ויכול לעשות רק תועלת  "היו

הנשיא של אפקה אמר שחתמנו על הסכם של מענק משותף שיהיה שיתוף   -הנשיא פונה לדידי 
 ואני שמח מכך.ת סטודנטים בין אוניברסיטאו

 בכל זמן. ייתי שמח להשאר אך אני צריך להמשיך , אפשר להתקשר אליי תמיד אני זמין עבורכםה

 

 :   15:35אלחנן פותח את הישיבה בשעה 
הוא ציין שבאריאל , אריאל אוניברסיטת הנשיא של כאן צהריים טובים לכולם , למי שפספס היה 

  . בא יגיעו בזמן , אחלה בן אדםמדייקים בזמנים , כדי שאלה שמאחרים לה 
 .ה ראשונה שהוא יהיה נוכח בה , הוא לגמרי מעריך ומוקיר "חר יש ישיבת ורמ

בראש ובראשונה זהו הישג שלנו של הנשיאות של השת״פ שלנו , מאחל ומקווה שנוכל לעשות את 
  . זה עוד בהמשך ולחוות עוד הצלחות ביחד

 , עים בתקופה האחרונהכמה דברים ברמה האישית , לאור האירו

לא זוכר כך את הנשיאות , עם איך שהדברים נעשים ,  מאוד , אני ברמה האישית כואב לי .1
 אני חושב שיש דרך לעשות את הדברים לטוב ולרע .  

 . אצלייש לנו עוד המון מה לשפר ולתקן, בעיני דברים יכלו להיעשות ולהאמר אחרת , גם 
 ישיבה תתנהל כמו שצריך .  המקווה ש , מתבאסאני אישית 

אותה , אני יודע להתנהל  לאחותאני מרגיש שיש קרע עמוק , אני אישית אעשה הכל כדי 
 לא באלי להיות שם .   ךבסיטואציה הזו א

 שלנו בישראל יפגעו מזה .   ם, הסטודנטי אם לא נתאחדבשורה התחתונה   ,כון לרגע זהנ
 דע להתקדם ביחד ולהיות מקצועיים .  ואני מקווה שאנו נצא מהישיבה הזו נ

 . לצמוח קדימה רק נוכלמכאן מקווה ש
שמח שפתרנו את זה כמו שפתרנו עם מוסדות   – לור"ה אריאלהכנסת אוניברסיטת  .2

 ל מה שנסמן כמטרה נצלח אותו .  החינוך. אם נמשיך כך כ
ונעשה כל מה שצריך  , דידי : תודה לכולם על התמיכה , זה ניכר כמה אפשר לעבוד יחד 

 .כדי לקדם את הסטודנטים הצעירים
 . אשמח שנצמד לסדר היום –סדר יום  .3

ח , ובטעות ניסה להחתים אוטומטית  "אלחנן : בדר״כ שמאשרים דוחות כספיים מאשרים את הרו
 . האשרור , זו הייתה תקלה מזל שליאור שמה לב לזה על

 . בתור יושבת ראש : תמיד אישררנו את זה ביחד -



 

 

 . שה של דוחות שנתיים , אישור אסיפה כלליתגשי : זה הליך טכני ובירוקרטי שחלק מה -

 אלחנן : נעבור להצבעה על הסעיף הזה 
  ?מה החוויה שלך  שי , אתה מרוצה מרונן ביומיוםלפני ההצבעה , ליאור : 

עד תום שנת הכספים אני לא מיהרתי לרוץ  א שי : הוא מכיר טוב את ההתאחדות , האשרור הזה הו
אבל הייתי שמח לבדוק  ,צעוד שנה ועוד שנה , החלטנו לחכות עם זה נפגם היועץ המשפטי . מרוצה

 .עוד אופציות 

 .ליאור : הביג פור נותן מענה יותר מקצועי ולא תלוי  

 . לאורך השנה האחרונה רונן פתר מהר מאוד בעיות שעלו . אני מסכים  ,חולק שי : לא

 . האופציה לראות עוד הזה קרה ממש מהר , לא נשלל פ 46סעיף  -נה האחרונה  שבמהלך ה

רועי : מנהל הכספים : שכר הטרחה גבוהה אך הוא לא לוקח שום דבר נוסף מעבר , בשונה מבין  
 . פור שלוקחים על כל דבר 

האשרור הוא   . . כך או כך נעשה את התהליך איתכםשי : אנו נשאר עם רונן עד סוף שנת הכספים
  . לא של ההתקשרות איתו

 .ליאור : אם אפשר להסביר שוב 

ח בעת דיווח הדוחות השנתיים , ובנפרד בסוף שנת הכספים " שי : האסיפה מאשרת שרונן הוא הרו
  . אנו עושים שוב ישיבה בנוגע להמשך של רונן איתנו

 . שי : זה קורה כל שנה 

ההתקשרות  אלחנן : סוף דצמבר נבחן האם נרצה להתקשר לרונן דלל לעוד שנתיים או לסיים את
 .עכשיו אנו מאשרים את ההתקשרות איתו בנוגע לדוחות, איתו 

 .רוקרטיה מול רשם העמותותיבהאלא את הדיווח כחלק מ  , שי : כרגע לא נתעסק בהתקשרות איתו

 עבר  –ח "רו – מתחילים הצבעה  : אלחנן

 . קההפסליציאה  – 15:57

  ודידיברק  מתמודדים : – ועד מנהל אוניברסיטאותאלחנן : 

 

 

 



 

 

 מתמודד מכמה סיבות ,  אני  :ברק 
מנסים לחדש את הקשרים  אנו : אני מרגיש שאני מייצג את האגודות בדרום , מבניהן המרכזיות 

   .ולמצוא שת״פים לטובת הדרום שמי שבמרכז לא מרגיש את הפערים האלה זה כובע אחד 

ש שמנסים לעבוד חזק מול ראש  דיברנו בפורום דרום על איך מוצאים פתרונות , מטרופולין של ב״
העיר ולא רק בעניין המזרקות חושב שצריך ייצוג הולם , וגם מבחינת הרקע וידע שאני מביא הרבה  

פעמים צריך לעמוד על הרגליים האחוריות ולא תמיד מבינים את הכל , הובלת מהלכים של כל אחד  
  . בתחומים שלו

ון , ואני אוכל לעשות מהתפקיד הזהה עבודה אשמח לקול שלכם , אני חושב שזה שאני חדש יתר
 .מקצועית למען הסטודנטים

שנה בהתאחדות כחבר בנשיאות , הייתי נוכח בכל הישיבות , כמו שאתם יודעים   אחרי :דידי  
אני חושב שהצלחתי לבסס את האגודה באריאל , הצוות  ואני פה   , ה" קידמנו את המאבק של ור

יכולת להוביל , גם מתוך המדיניות ברמה  את הלי את התנאים ו שלי ממשיך איתי ואני חושב שיש
 .הארצית בכל הארץ

 ?מה חשוב לך לקדם  -

הייתי צריך לקבל עובדים חדשים   . דידי : אני רואה את המצב בנשיאות וזה הדבר שהכי בוער בי
שא החד  ם , נומניקימאפס . השאיפה שלי שיהיה אחווה בין היורים , לקדם את מה שמגיע למילואי

  ים ועוד . הורי

 ברק נבחר  –עה מינוי חבר ועד מנהל דידי מול ברק ב אלחנן : הצ

   מתמודדים : ענת ואור .  – אלחנן : מושב ועד מנהל מכללות

מי שקרא את המכתב ראה שאני רוצה לקדם שינוי בישיבות ,   - ענת : סטודנטים עם לקויות למידה
ל אחד צריך בתור המוסד שכמה , על אבק על הדברים שלנו הכולנו פה אחד עם השני זה הזמן ל

  . שלו
 שלנו זה שאנחנו עובדים ביחד  , והכוחמאמינה שכל אחד כאן כי אכפת לנו מהסטודנטים שלנואני 

המגזר הערבי , אין פתח למגזר הערבי להשתלב בתוך הנשיאות . זו  עוד משהו שחשוב לי , זה   .
  . ההזדמנות להפוך אותם להיות שותפים

 רה  ו: האם את רואה במה שאמרת כתקלה של הנשיאות שזה מה שק יטבי-

משמעית בין מנהלתיים לבין תוכן ומהות , ההפרדה / שינוי הסדר של חד ענת : נעשה הפרדה 
אם מישהו רוצה לקדם משהו הוא עושה את זה . שיש  . ל בדברים החשוביםמהלך היום כדי להתחי

אם לא כולם מרגישים בנוח לפנות למי שמתעסק בזה  . לי בעיה אני קמה ופונה למי שיכול לעזור לי
  . , חייב שקיפותזו בעיה 

ריכות  המצגת השבועית זה נהדר , ישיבות ועד מנהל צריכות לתת דין וחשבון על כל מה שקורה וצ
  . ליהיות שקופות



 

 

  . לדבר בכבוד אחד לשניוגם נוי : -

עצם זה שאף אחד לא יודע מה קורה בועד מנהל זה לא טוב , הכל צריך ליהיות שקוף וזה מה   :ענת 
 שאני רוצה לקבל . 

  . צריך לפתוח את התקנון ולשנות שלומד מנהל יהיה כוח וסמכות

  .ל ?את הפרוטוקו   צריך לאשרכל נציג ליאור : את חושבת ש-

  . ענת : חד משמעית , גם אצלי רק אחרי שזה עובר לאישור של כולם זה מתפרסם

אור : ברמה האישית , הועד מנהל זו קפיצה בהתפתחות גם בשבילי , ליהיות הכי טוב שאתה יכול  
לאורך דרכי בהתאחדות אני רוצה להפוך את הכל ליותר טוב עבור  . במסגרת היכולות שלך

 .טודנטים , בפרט בעולם המילואיםהס

אני רואה את ההתעסקות של הועד מנהל , אני רוצה להגיד שאני מאוד מקווה שאת הטלפונים   
כחלק מכל   . קידום מאבקים , קל לי יותר לעשות מלדברעבור הבאים שאני אצטרך לעשות זה 

לאגודה שהמוסד רוצה התהליך שנעשה שנתיים יצא לי להתעניין המון בחוק הסטודנט , מה קורה 
שום דבר בחוק   , כך או אחרת , והבנו שיש המון חוסר ואין יכולת ושום מנוף שהם יכולים להפעיל

  . שוויונייםיות השגורם ליחסים ל

הטון  . יוקר המחייה ועודכמו חושב שיש דברים שביום יום אנו צריכים לתת את הטון שלנו אני 
  . להגיע מהחדר הזהוהמילים של הצעירים בישראל צריכים 

מתח . אני חושב שאין  ההועד המנהל צריך לשרת את הנשיאות , צריך לעשות הכל כדי להקל על 
  .לנו זכות לעשות זאת אחרת אבל לשם שואפים

 ענת נבחרה  -אור וענת  –מינוי חבר מנהל מושב מכללת  -הצבעה  –אלחנן  

 

 

 

 ליאור וראובן. מתמודדים :  –ועדת תקנון 

 ליאור : ועדת תקנון זו ועדת חשובה שהמהות שלה היא להביא לנשיאות מהות למנהל תקין .

סדר היום שלנו אמור להיקבע לפי מה שאנו חווים ביום יום . מדובר פה על מנהל תקין שאמורים  
 הבלמים . האיזון ואת  את לנולקבוע 

כדי לשנות את  , עבודה מסיבית עם המבקר , התקנון מצריך  יכתבנו הצעה לשינוי תקנון , משיחותי
  . התקנון בצורה שהסטודנטים יהיו במרכז , אני אשמח שתבחרו בי



 

 

   ?יוכי : למה צריך ועדה מיוחדת לתקנון-

חייב להיות דיון מקצועי יחד עם המבקר . ומשם   שצריך הוספההשינוי מנוסח או  ם שקד : בין א-
  . להעלות לנשיאות להצבעה

ראובן : חשוב להסביר שבעיני הועדה מגדירה את הקווים של הארגון יש הרבה בעיות בתקנון בעיני  
ויש חשיבות להסדיר אותם וליצור את הבלאנס , חשוב לשמוע דעות של אנשים ולהביא אותם  

 .לשיח 

  ?כנסאמור לירה בתקנון מה דעתך על כך מי יש סתייטב : -

עשות בתוך שיח , שינויי תקנון זה דבר מורכב , צריך לעשות את השינויים  יצריך להה זראובן : 
  . דעתי הועד מנהל צריך לכנס  פיכךגם במצב התפטרות חבר ועד מנהל , ל ,בהסכמה 

  ? טב : מפריע לך רק הפורום יי-

  . זההבנה לשני כיוונים , התקנון הוא תקנון ישן וצריך לתקן את   ראובן : מפריע לי הסתירות ,

 .ליאור נבחרה –ראובן וליאור  -אלחנן : הצבעה 

נציגים , במקום לבוא ולהתקדם  2סתיו : יש שני מתמודדים לועדת הכספים , יש גם ככה חוסר של 
 ?ייכנסו כבר עכשיו הםכמו שצריך אנחנו שוב תקועים על בחירות , האם אפשר ששני עם הועדה

 שניהם באמת ראויים לתפקיד. 

 שקד : זה בלתי אפשרי  

 נוי : ברוב מיוחד אפשר להוסיף סעיף 

 ייטב : אי אפשר לדעתי לעשות את זה  

 אין רוב    , ועדה הזו אין פורוםלנוי : 

   אורון : משפטית הוא עדיין מכהן

סתיו : אני לא ידעתי מי מתמודד עד שקיבלתי את הסדר יום , אם היו שמים לב מראש שיש שני 
  .מתמודדים יחידים ושניהם באותה ועדה , יכלו לתת הערכה ולתת לעוד אדם להתמודד

 אורון : אפשר לחשוב איך לייצר מנגנון בעתיד 

כמות הפעמים שאנו  על כלות היא  ליאור : אנו מסתכלים על הבעיה לא מהכיוון הנכון כי ההסת
 .מתכנסים 

   . סתיו : המצב יכל להמנע אם היינו שמים לב מראש



 

 

שקד : יש בעיה שבכל ישיבה יש בחירות , וצריך לצמצם ככל הניתן את נושא הבחירות , צריך להבין 
ים הזמן שאנו דנים בדבר  , וכלתקנונית איפה הליקויים . יש נגזרות גם על הדינמיקה הקבוצתית 

   . אחרים וועדת תקנון תתכנס על כך

סתיו : זו לא רק דעתי , דברו על זה כי זה משהו שתוקע את הועדה , וכמו שמתן אמר זה תוקע את  
 .ההמשכיות כי כל פעם שמישהו נכנס צריך ללמוד הכל מחדש

 ליעד ואורון   מתמודדים : –ועדת כספים  

יה  יקמה לתחהיא  אורון : הגשתי מועמדות כי אני חושב שזו ועדה חשובה ומהותית בהתאחדות , 
יותר מפעם אחת ובסופו של דבר זו הנציגות שלנו תקציבית ,  הלפני מס חודשים , היא לא התכנס

 .אני לא מבין איך אנחנו נמצאים באירוע שאחרי שהוקמה מחדש היא לא מתכנסת 

ברי הנשיאות ולקיים אותה כמו שהיא צריכה להיות  חולהוביל אותה , לשקף לאני רוצה לקחת חלק 
 לטובת מנהל תקין לסטודנטים 

  ? ייטב : תכנון וארגון מתפקידיה , רבעוני או חציוני-

אורון : ועדת הכספים צריכה לראות באמת שהכסף יוצא כמו שהוא צריך וזו האחריות שלה מי 
  . באמת קורה ? לדעתי צריך לעשות את זה כמה שיותרמוודא שאושר סעיף מסויים והוא 

יב : אחרי שמגיעה ועדת הכספים החלטה / השקעה של ההתאחדות כשמדובר בסכומים גדולים נ-
  ? קבל את ההחלטהלדעתך צריך למי 

אלף שח זה  25אורון : ועדת הכספים ממליצה לחברי הנשיאות , אם צריך להאציל תקציב עד 
ועדה לא תוכננה סתם , יש לה משמעות אני בעד לשקף ולשתף , וזה הרבה  ה, בהחלטת הועדה 

 וכן הלאה   25ועוד  25ועוד  25יותר כאשר כל פעם יש 

ליאור : האם זה נראה לך תקין מבחינת מנהל שסכומי כסף גדולים כאלה מוחלטים ללא אישור של  -
 ? הנשיאות

  . ב שיש חובה לשתף את הנשיאותאני חוש, אורון : זה לייצר רף נמוך להחלטות הועדה 

קם ואמר שועדת הכספים לוקחת את הזכויות שלנו לאשר כספים , ולא   12נוי : ועד המנהל לפני -
אני חושבת שהייתי רוצה לעבוד עם ועדת הכספים לשמוע מה ההחלטות שלהם  . הייתה ועדה

  . לתקנון

ה אצלנו אתם מכירים את אחווה  שנכנסתי לאגוד .מהר את הועדה זה חשוב מאוד תכנסו: ליעד
תעשה פעילות ללא חשיבות לתקציב , לדעתי זה  חהאגודה הייתה מפורקת , אני זוכר שאמרו לי ק

  . חשוב מאוד , זה חרה לי

זו לא ועדה בפני עצמה וצריך לשקף את זה לכולם , אני חושב שבסוף צריך לראות את  ספים דת כוע
חק , צריך לשים את הכספים לפני כל פוליטיקה , הועדה אין לנו פה הרבה מש . הסטודנט בקצה

צריכה להתכנס בדחיפות גם בהשקעות , וצריך לסייע גם בתקציב הבא , על הפריפריה על החברה 



 

 

מיליון שח שצריכים ללכת לאנשהו והועדה   200יש  . הערבית ולראות את הסטודנטים לפני הכל
 .צריכה להתכנס במיידי

 אורון נבחר   –ליעד ואורון   –ועד כספים  חברוי מינ -הצבעה אלחנן : 

 עומר והדס.   , מתמודדים :אלחנן : ועדת מכרזים 

 עומר והדס נבחרו  –עומר והדס  –חבר ועדת מכרזים  –הצבעה 

 שלום לכולם , כמה כיף לארח אתכם אצלינו .רקטור של אוניברסיטת אריאל נכנס : ה
 .ם אוניברסיטת אריאל הייתה מכללה בהתחלה אני אתחיל ואומר שג

על כל מה שקשור באגודת הסטודנטים , חשבנו שאנחנו  הסתכלנו קצת בזלזול אנחנו בהנהלה 
לדבר קצת התביישתי ואני שמח שיש שינוי בתפיסה של   ו, וכשהתחיליודעים טוב יותר מהם 

ההשכלה הגבוהה , הסטודנט לא צריך לקבל רק מה שנותנים לו אלא הוא צריך גם לקבוע מה הוא  
 .צריך לקבל 

 תודה רבה לאלחנן , יש לו תפקיד לא מבוטל שהוא חיבר בין הסטודנטים .

בזכות זה ההקשבה מאוניברסיטאות אחרות  זה לא מובן מאליו , לנו זה היה חשוב במידה רבה , ו
תדעו שבהיסטוריה של אוניברסיטת אריאל ייכתב שהסטודנטים של כל  . הייתה קצת אחרת

ה , זה גרם לאיחוד בעם שלנו , גם אוניברסיטאות "הכנסתנו לורבהאוניברסיטאות והמכללות תמכו 
  . חד זה לא היה מובן מאליוביעוזרין לנו כולם  ולראות אתומכללות הם כל אחד בנישה שלו , 

 תודה רבה לכולם , ושיהיה לכם המשך ערב טוב . ותדעו שמה שאתם צריכים אני כאן .

יוקר המחיה כל יעד שסימנו יחד כקבוצה ועבדנו במשותף צלחנו ,   –אלחנן : ממשיכים בסדר יום  
  . אם נחליט לצאת למאבק הזה אנו יכולים לצלוח גם את זה ביחד

חברים ושותפים טובים לדרך , על אף כל מה שקורה וקרה , זה יעזור לנו כקבוצה , וזה   תמיד היינו 
 . כל הצעירים בישראלעבור רצון 

הנושא , בסופו של דבר לפעמים הייתי קצת אגרסיבי , יש  תקוטע אסליחה אלחנן שאני  ייטב : 
לעבוד , ואתה נותן לנו חצי    איזשהו זלזול בנו, כל אחד מאיתנו מנהל עמותה ואנו יודעים איך צריך

 . לדיון פתוח שעה בסוף הישיבה

אני לא   , אתה צריך להסתכל על עצמך אלחנן אנחנו לא צריכים להתנצל על מה שאנחנו חושבים
  . רוצה לשמור את הדברים , אני רואה את העתיד שלי רחוק ולא רוצה ללכלך את השם שלי

ות אני אשתף את כל חברי הנשיאות , אין לי סבלנות  המבקר הוא מבקר הנשיאות , אם יש לי ביקור
 למשחקים של גלבוע . 

  .ח בסוף ולא רוצה ללכלך את השם שלי"הכל עובר לרשם העמותות ולרו



 

 

 ע ?ועדת ביקורות במקום גלבואתה רוצה ראובן : 

מהנשיאות שיושבים עם המבקר והמבקר צריך לתת להם את  רים"יולא במקום אבל ש:  ייטב
 על מה שיישאלו .התשובות 

  . מבקר חיצוני –בניה , גלבוע   –מבקר פנים ,  ראובן : יש לנו שני מבקרים 

  . שני תפקידים שונים , תעשה את ההפרדה הזואלו 

מה התקנון אומר , החוק אומר אובייקטיבי , מה   - גוף בלתי תלוי ,  מבקר חיצוני אנחנו צריכיםיאור :ל
  . , ולדעת איפה הוא משנה את ההתאחדות כהתאחדות

 נוי : בתקנון יש אפשרות למנות חבר  

 ראובן : לדעתי זה חשוב ויש לנו יכולות לקבוע את הזמן , בלי איחורים  

 אור : לתת את הזמן הזה בהתחלה של הישיבה 

 נקפיד להגיע בזמןאז שראובן : 

 תחיל לדבר מהות ליאור : בואו נ 

  . מאיר : נדבר עם מהות ויוקר המחיה ולא על איך לנהל ישיבות

 .ליאור : יש הרבה דיונים שאנו רוצים לדבר והזמן שניתן לא מספיק 

 :להתחיל שכולם פה עם הדיון הפתוח צריכה ה הישיביובל : 

אנחנו לא יודעים מה עולה ומה  ,  עולה או לא  תרשלא ענית לי אלחנן אפילו אם הנושא של   שני:
 .לא

 :ל אחד רוצה לעלות כיעלה כל מה שהפתוח אלחנן : בדיון  

 ועולה איסתא  תרשאני רוצה מילה שעולה  שני: 

בסמכות אף ניב : מי מחליט מה מהותי ומה לא מה עולה ומה לא , יש פער , מקבלים החלטות שלא 
ם כמו שהוא עולה , דברים חשובים לא עולים פה , כרגע יש ואחד , אי אפשר להעביר את סדר הי

נושא חשוב שכולנו צריכים לדון בו לפני יוקר המחיה , כגון איסתא , שנדרשנו שיעלה , מי שאמור  
 .להיות על הועדה הזו זה הועד המנהל . צריך לקבל החלטה 

ים בועד מנהל שהוא הגוף המפקח , יש חוסר אבחנה בסמכויות , יש הרבה ליאור : יש הרבה ליקוי
  . דברים שלא קורים כמו שצריך

יעלה , זה לא משום מה לא עלה לסדר היום . המסרים צריכים   שא איסתאשביקשנו שנולמרות 
  . םליהיות אחידי 



 

 

שקד  , שאלחנן  : המצב שקורה עם איסתא הוא מצב לא נעים , הצפייה של מצב תקין זהייטב 
מסתירים דברים , עכשיו   הםוהמנכ״ל שיכנסו את הועד המנהל ומתחילים לפרוט את כל התהליך 

 אנחנו צריכים לבקש את זה ולדרוש שקיפות , ויוצא שאני צריך להתנצל על מה שאני דורש

  . ברגע שהכל יהיה על פי הנוהל ומדוייק הדברים לא יצופו 

, עובד כמו שצריך כי לא מיקמנו אותו על מנת שייתן גיבוי לנשיאות  : יש ועד מנהל חדש , שלאניב 
 שאנחנו לא עשינו את העבודה שלנו כמו שצריך זה שיוצא מה שקורה אחר כך , 

 נוי : זה נכון שלא עדכנו אותנו בהכל 

ראובן : שכל אחד יגיע לישיבות ושיהיה חלק , לא להפסיד ישיבות נשיאות , אני חושב שמה 
תכוון זה הטון , מסכים עם ייטב שזה צריך לבוא בלי בקשה , אבל שכבר נצרכת הבקשה שאלחנן ה

 . אפשר לפנות אלחנן ושקד

 מאיר : אבל הייתה פנייה  

גם בנושא , ראובן : לא הייתה פניה בנושא יועץ חיצוני , ובכל זאת למרות שהנושא ירד מסדר היום 
תב אומר שלא ידע ולא הכיר לא ישב בישיבה  זה צורם לי מאוד שמי שחתום על המכ, של איסתא 

 וקיבל החלטה לדעתי זה לחטוא לתפקיד  

  ולכן לא נענתי הנתונים הם נתנו לפני ליורים למאיר : שאלתי יורים אבל את כ

אורון : אני התעקשתי שיתנו לך תשובות על מה שרצית , יש שאלות ויש הצדקה למנות יועץ  
מצביע בעד, אם זה עולה לא לפי חוקי התקנון דינה של  ואם הייתה הצבעה הייתי ,ביקורות

 ההחלטה יהיה להפסל 

אנשים , הייתי שמחה   4נוי : אני הייתי רוצה להיות יותר מודעת , לא יכול לצאת מכתב שחתום עי 
אם הייתי חלק וזה היה מובא לידיעתי, גם אני מדברת מדם ליבי , הקרע בועד מנהל יוצר בעיות , וזו 

 .דיונים כבר לא דיוני מהותהסיבה שה

אבל דאגתי להפגש עם מי שצריך כדי לשאול   ,ליאור : לא תמיד אפשר להגיע לכל כך הרבה לוזים
 ,את כל השאלות , גם שאתה מציין את זה כשחור ולבן יש עוד הרבה דרכים להוציא את המידע

לות ולא מקבלת המכתב נכתב ממקום כואב של חוסר סמכות שנלקחה מאיתנו , שאני שואלת שא
 תשובות .  

 . לצורך העיניין לא חתמתי על מכתב סודיות , כי ועד המנהל צריך להסתיר מהנשיאות

 ליקוי שצריך לטפל בו זה נוי : 

כחברת  בועד מנהל וגם פנים אל פנים לקבל את כל ההסכמים של איסתא םליאור : אני ביקשתי ג
למי מכרנו ובכמה , אני   ואין לי מושג נשיאות , אני נשאלת על שאלות ששואלים אותי על מכירה 

רוצה מידע ושמידע נחסם יש סימני שאלה , התשובה צריכה להינתן לכולנו , האם יש עוד גופים  
ך שקיבלו עמלה וכמה ? האם יש גוף לא תלוי שלא קיבל עמלות ויש לו יכולת להסתכל על המער



 

 

כספי סטודנטים , יכול  אלו ,  ציבור, לכולנו יש אחריות , זה כספי ואובייקטיבית בצורה מסודרת 
 . להיות שהכל תקין אבל בואו נראה מה קורה

נוהל חירום , אלו שאלות לגיטימיות שצריך לתת לנו אני רוצה לבקש מכולם בלמה הכל היה 
הוא  . עד מנהל סותר את החוק  . וקטיבי לקחת אדם אוביי ו להפקיע את התהליך מהעולם הפוליטי

 . החוק הוא מעל הכל . קובע שהתקנון הוא מעל החוק

  ? ראובן : האם הייעוץ המשפטי מעורב

 פאני : כן  

אחוזי   24ובניותהמאחוז מ 16ניב : העובדות מדברות בעד עצמן , אף אחד לא ידע שאנו נמכור  
   הנחה. 

היינו חשופים לזה , יכול להיות שהיינו מקבלים החלטה  עובדתית לא ,מיליון שקל   40יאור : זה ל
 אחוז הנחה .   24ב ובפועל זה נמכר גם 16ל  11שונה במצגת רשום בין 

הייתי בועד מנהל ועברתי על זה שאלתי שאלות הדברים לא אחד לאחד כפי שהם מוצגים , אי  
 .   אפשר לחזור אחורה אבל צריך לייעל הכל . אנו חשופים לתביעה משפטית

יה המועד מנהל היא לא לפספס את זה. כרגע אנו לא  יהצפ  .יניים הזו היא תקלה חמורההע תעצימ
  . מתנהלים נכון . אנחנו אפילו לא יודעים את הכל יש אירועים מיוחדים שצריך לבוא ולבקר

מנהל יש לו חובה משפטית , הנשיאות בוחרת את הועד מנהל , הועד  נחזור ליסוד , מי שבועד
  . מנהל קחו את זה על אחריותכם , אתם צריכים לבחור את ועדת הביקורת שתבחן את הנושא הזה

 .נוי : היינו יותר חזקים הועד אם היינו עובדים בתוך הועד כועד

א מניהול ומשליטת הועד לא ץליציות או לשאול מישהו האם הוא ממפניב : לא צריך לספק או
 . המנהל 

 ?אורון : מי בוחר את הביקורות על איסתא

ייטב : זה לא ביקורת , אין פה שום דבר אישי אני דיברתי עם אלחנן ואמרתי לו את מה שאני חושב  
אלחנן אחלה יו״ר התאחדות , לכל אחד מאיתנו יש אחריות גם לנשיאות , על כל אחד מאיתנו  

לכל אחד יש את האחריות וכל אחד צריך לחשוב מה הוא מצפה לראות ,  . תביעה האפשר להגיע פ
אחד לא רוצה ליהיות באיזו פרשה לא נעימה . בואו נוריד את העיניין האישי מהשולחן כי זה לא  -אף

 .נכון 

הראוי יועץ חיצוני צריך לבדוק אותם אני אומר שאני  ן, מממה שאמרתראובן : אני מסכים עם הרבה 
 לא קיבלתי את המכתב של היועץ כי הייתי חותם על זה .  

 נוי : גם אני הייתי חותמת עליו 



 

 

 ליאור : המכתב של הדברים שעולים לסדר היום ?  

 נוי : לא אבל גם על זה 
, עלו ביקורות על הועד מנהל  מן הראוי לקחת אדם חיצוני שיבחן ,ליאור : אז לא מאוחר להצטרף 

   . ואני באמת שואל למה הביקורות נולדו אתמול

לה צריכה  נהבמעמד הבחירות אמרתי להם זימונים מראש , סדר יום שיעלה עם דברים שהה
  .להעלות , זה עלה גם בישיבות ועד שאני העליתי פעם אחר פעם , וזה לא עולה לסדר יום

ועד האחרונה , הנושא הזה עלה ומעתה הבת ישיאחרים , בתחילת אובן : יתקנו אותי חברי הועד הר
הישיבות יוקלטו על מנת לתמלל וזה יישלח לחברי הועד , וכל ישיבה לא חסויה תפורסם לציבור ולא  

לדעתי האישית , היה קצר בתקשורת שלא נעשה במכוון למחרת הגיעה דרישה  . רק לנשיאות
ועד אם יש נושא לחברי ה ני קורא מכאן לחברי הנשיאות/לישיבה דחופה ללא המתנה להנהלה , וא

הלאה המכתב  תעבירותשובה שלילית  תקבלותחתימו ואם  ,תפנו,שרוצים להעלות לסדר היום 
 שנשלח עי נציגים מהועד המנהל כמכתב עדכון , אני חושב שמטרתנו לפעול כדי לקדם 

פה , בנוגע למה שנוי וראובן   יובל : אני אשמח לשמוע את דעתך אלחנן ושקד על מה שנאמר
האם היה אפשר   , מעלים , המכתב נכתב מדם ליבנו , המהות של המכתב היא מה שהחשובה

. בואו נדבר על זה ולא אם  אותו הוציאו  והגיעו לרף נדרש  . לצרף עוד אנשים ברור שהיה אפשר
נו ביחד ראובן  ישב . חשוב להגיד על סיפור התכנסות ועד המנהל . התקשרתי או לא התקשרתי

שבוע שעבר , חמור שאתה אמרת את זה אלחנן שההנהלה צריכה לכנס את הועד אני חושב  
אנו נמצאים במצב שהמבקר אומר לנו שמי שמכנס את הועד   כרגעשתמשוך את ההצעה הזו ,  

יש סיפור חמור שחייב לטפל בו  ,  חוק ראשי העמותות הוא זה שקובע וזה לא  . המנהל זה ההנהלה
 .   שיותר מהר וכמה

 את הדבר הזה ולבנות את זה מחדש   צריך לפרקאורון : אין מחלוקות. 

איסתא , אני אמרתי בישיבה של איסתא , אחד מהם אף אחד לא מבין בהשקעות בנוגע ל ובל : י
מיליון פחות  40בסכום כזה ואף אחד אני חושב שעשו עלינו פה מהלך , זה היה לנו במניות ומכרנו ב

תי מבול של הודעות מהסטודנטים שלי , אבל מאז גם אני עשיתי חקר על שוק ההון ואני  , אני קיבל
חושב שנעשתה פה טעות ושעשו עלינו סיבוב אנחנו הלכנו למכירה בבהילות , לא היינו צריכים  

חסר . הוצג    מידע עשיתי המון שיחות וחקרתי והמידע שהוצג לי הוא . מיליון שח  200בדחיפות 
ואף אחד לא אמר לי ,שקעות השמוכרים, ולא נאמר שזו מכירת חסר אני סמכתי על הנהלת ועדת ה

 שמנו את המניות שלנו הפניקס מכרו את המניות שלהם ששזה חסר . יומיים לפני 

שקונה מניות מסויימות במחיר מסויים ומוכר במחיר מסויים על מנת ליצור רווח זה מה   ףיב : יש גונ
 שהפניקס עשו  

אורון : הם אמרו שלא דיברנו עם הנשיאות כי עבדנו בשקט , צריך לבדוק את האירוע הזה כי זה יכול 
 לא תקינה . לא חושב שמישהו יתנגד לזה  שהתנהל בצורהלגוף  חשדלהעלות 

דוק  לפני , צריך לב 90אנחנו יודעים שהוא מכר ב 80ליאור : יש פה כרונולוגיה , אם אנחנו מוכרים ב
  . לפני



 

 

יש תביעה נגזרת מול  ,מול בנק , עסקה פרטית בנכסים שבתוך הבנק ן פרטי אלחנן : זה חשבו
 הפניקס על הסיפור הזה ואל מול איסתא על הסיטואציה הזו  

 מאיר : איך אנחנו לא יודעים  

 . רזו לא עסקה שאנו צד בה . הם לא מכרו לעסקה פרטית במחיר מסויים וקנו במחיר אחאלחנן : 
 ודעת לכך היות מליאור : אנחנו נותנים את האמון בכם , ההנהלה צריכה ל

יובל : אני רוצה להגיד שנעשו המון טעויות בדבר הזה וזה כסף של סטודנטים , אם היינו מוכרים  
בפולסים לא היינו מפסידים הרבה גם אם זה היה לוקח הרבה זמן אנו רוצים לקבל תשובות אני  

אלחנן גם אתה קפצת מעל הראש שלך אני מתנצל , אני לא חושב  , הראש נו מעל פצחושב שק
 .שהגוף המבקר צריך להביא את האנשים לועד המנהל , אני לא סומך עליו צריך שמישהו אחר יביא 

: אני פונה אליכם קודם כל , לא ניהלנו שיח לפני , שאני שומעת על שמכרנו בהפסד של שנקר אור 
 .מיליון זה חורה לי  40

זה  גםשקלים ,  4אלחנן אם הייתה לנו דירה משותפת והיית רוצה למכור ואז הייתי רואה שמכרת ב 
  ךאני מניחה שחלקנו יודעים לקרוא את הנכתב. תו . חורה לי לא ציפיתי שתמכור במחיר כזה נמוך

 כדי שאנחנו בדיונים על זה שיהיה איזשהו גוף חיצוני שנותן המלצה , אם זה נכון או לא 

 ליאור : כולם קיבלו עמלות לא היה גורם בלתי תלוי  

ישבו נבחרת של אנשים , לא היה גורם בלתי , אורון : ישבו שם אנשים עם אחריות ואנשים עם ידע 
 תלוי שיכל ללוות את זה  

בדיעבד , יש משמעות לבדיעבד , להסיק מסקנות , אני  היא קנות סמהאור : אני לא אומרת שהסקת 
ההנהלה שבחרנו היא לטובת הארגון , אני רוצה שלהנהלה יהיה אמון בי , שהם  רוצה להאמין ש

צריך לתת הרגשה שיש למושב שלי מקום ואני לא   . יבואו ויגידו זה המחיר שהולכים להפסיד פה
 תת את הקול רק לועדות . אני פה בשביל לתת גב לסטודנטים שלי לכאן כדי 

 ? אחוז   30לת בפתה נוניה היימראובן : איך היית מרגישה אם ה

 ?אחוז  24שאנו מוכרים בפחות  ידעו מאיר : האם היועצים

 ניב : לא היה רשום את המחיר שאנו הולכים למכור בחסר , זה בדיוק הבעיה פה , אתם תופסים גל
 אנשים שלא בהכרח מבינים את המקצוע  ,

מאיתנו היו בוחרים אחרת , יועץ חיצוני מאיר : כנראה שאם היה עוד מידע שהיה מועבר לנו , הרבה 
ה , היועץ החיצוני הוא ניטרלי שלא מקבל ז היה קריטי אני אמרתי ואנשים צחקו שביקשתי את

 לא אמרתי שהם עשו משהו פלילי , שידונו בנשיאות באיתור היועץ   . עמלות כמו כל מי שישב שם

את י אני טעיתי , היינו צריכים לשאול ליעד : אני חושב שאין פה ספק שהיה הפסד של כסף , בעיני
יודע להגיד טעיתי , שאלה לאלחנן ולמי שהתעסק בזה , האם  , שאלות להביא מישהו חיצוני ה

  ? והאם מישהו לוקח אחריות על מה שהיה  ?הייתה פה טעות לדעתך 



 

 

 ?אחוז הנחה , האם אתם חושבים שנעשתה פה טעות או לא 24ברק : האם ידעתם שהמחיר עם 

 ?לא נכתב במצגת  זה יב : ולמהנ

  ? מישל : מי בועדת השקעות

 גורמים חיצוניים   3חנן : בהתנדבות אל

 ?מאיר : המליץ על המכירה ולא אמר בכמה  

שהנשיאות תעסוק  ,פעל קדימה נליאור : אני אשמח שמכל הדיון נחתום מעכשיו על כינוס ישיבה ו
 בזה . ונוכל להתקדם קדימה  

 ומתי על היועץ ? איך מעלים את זה לסדר היום , אני רוצה מנגנון בלתי תלוי  אורון : מי קובע 

 ליאור : שופט מחוזי בדימוס 

  ?שני : מי מההנהלה ניהל את המכירה , קשר יומיומי , מי ידע ומתי שאנו מוכרים בהפסד

ע אין בעיה לשמושלחנן : אתייחס מההתחלה ברמה הכללית , מתחילת הדרך ועכשיו גם הוכח א
על ההתנהלות והדרך , לא זרקתי אחריות , יש לנו הרבה מה ללמוד גם תלונות שאלות וביקורת. ו

 .קן , ואנו לא חפים מטעויותתול

ליאור אני מסכים איתך אני בעד לצאת עם פעולות קדימה , ביקורות כלפי המבקר , חד משמעית כן  
איך לנסח או להתנסח כמו יתר   בקר מה להגידלמבהחלט , אין קשר להנהלה , היא לא מכתיבה 

  . הגורמים בארגון

  . אני הכרתי את גלבוע כשנכנסתי לתפקיד אין קשר בין גלבוע אלינו הוא גוף מבקר

 .שב שגלבוע הוא הקלדנית שלך מה שאתה אומר הוא רושם ויטב : אני חי

 .ניב : שאתה שולח מייל על הועד מנהל , שאתה לא מוכן שהועד מנהל יכונס 

עד מנהל יכונס , אתה מצייר מציאות שלא  ו תאריכים על תאריכים שה 9/8ראובן : קיבלנו מיילים על 
נכונה אתה מטעה את חברי הנשיאות . אתה פניתי בחמישי שאתה מעוניין בישיבת ועד והוחזר  

 . עם כל הנושאים שביקשתשבראשון הועד יכונס 

, יש גוף מבקר שפועל על דעת עצמו אם זה נראה או לא נראה זה   על כך אלחנן : אני אשמח לענות
תלוי בעיני המתבונן , כל התנהלות של הועד המנהל מהרגע שנכנסנו לתפקיד ככה הם התנהלו 

ימונים והועד המנהל הוציאו ז,  ר יום סדלפנינו וככה המשכנו לנהל אותם הנהלת ההתאחדות שלחו 
התכנס , לא קרה שרצו להעלות נושא לסדר היום וסרבנו ברמת הפרוצדורה יש פעמים שחולקו  

  . הנושאים לשני ישיבות שונות



 

 

בתיאום איתנו , הם רוצים התערבות שלנו , אנו ההנהלה  עלתההבקשה שנגיע לאיזו פגישה לא 
 צריכים לעבוד ולהכין את הדברים .  

  תקולעלו הצעות לשינוי תקנון , למעלה מחודשיים דיברנו על צורך בשינוי התקנון , לדעתי התקנון 
ככה הדברים ,  'וסעיף אחד אומר שצריך לעשות ב  'לגמרי , סעיף אחד אומר שצריך לעשות א

ם ומכאן ניתן לשפר , אני חושב שהועד המנהל צריך לכנס את עצמו ושיש משהו והלו עד היהתנ
  . חשוב שההנהלה גם תוכל

אני לא זוכר במדוייק את   . גם בשינוי תקנון שהועלה התייחסתי לכינוס חירום של הועד ע״י עצמו
  . ההסעיפים מתנצל מראש , יש מה לתקן בתקנון , ועובדתית אנחנו עושים את ז

אמשיך לנושא התרש , דיברנו בבראודה בישיבת נשיאות שבגלל לוחות הזמנים הקצרים זה צריך  
 , להיות בלית ברירה מהר מאוד בעבודה של הצוות המקצועי , ניסינו לדבר עם קודמנו בתפקיד

 . שבועות לועד מנהל , זהו הישג שבזמן כל כך קצר השגנו  3עבדנו מהר מאוד , באנו לפני 

של תארים מסויימים על   דוףאין לתת תיע בכלל ? על דעתכםאת זה איך אפשר להעלות  שני :
תכנית שלמה של הטרדה ולא היה לי מושג מכלום , תארים אחרים , אתם כותבים את זה בשם שלי 

   . סטודנטים שלי שלא יודעים כלום מכך 8000מינית שלא כתוב בה כלום , 

 יא  אלחנן : הישג הם על מה שהצלחנו להב

 שני : אני רוצה הבטחה שלא יקודמו דברים כאלה אם לא חתמנו עליהם 

יות פעלנו תוך כדי תנועה , הדבר צריך להעלות בשיתוף האלחנן : לא היה לנו מושג שזה צריך ל
 מלא של הועד המנהל 

 שים לב תשני : למה אתה לא עונה לי להודעה בקבוצה שזה הולך לעלות 

ביותר של ההנהלות בנושא התרש , גם אם נכנסנו לקדנציה צפופה  שקד : נעשתה טעות חמורה 
ועמוסה , שקיפות היא שקיפות לא רק שנוח לנו , אנו לוקחים על זה אחריות מלאה וזה לא יקרה  

 . משנה באילו נסיבותהיה כישלון טוטאלי בכל השותפות איתכם , זה לא יקרה יותר לא , יותר 

לוחות זמנים אין סיבה שנקדם פה שעתיים ועדות מכרזים ולא נקדם את התכנית תרש לגבי 
  .שנים הבאות 5שהולכת להמשיך איתנו ל  

יש אחריות ליושבים לקרוא  ,  אנו נחזיר לכם את התשובות איפה תשפיעו יותר איפה כבר אי אפשר 
יא שוב את הגורמים  את הדבר הזה , אם צריך לפתוח עוד שיחות אנו נפתח , ואם צריך להב 

המקצועיים נביא אותם , אתם תיהיו חוד החנית איפה שתוכלו להשפיע אנו מזמינים אתכם לקחת  
  . תרש ולהשפיעב חלק אקטיבי 

שני : התוכן של התרש דורש שכולנו נכנס לזום שיוציאו כי זה תוכן שנוגע מהאקדמיה ועד לרווחת  
  . אנו ביחד צריכים לשמוע ולהחליט .הסטודנטים

   ? ר שלי יכול להכנס" אורון : הסיו
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 שקד : כן  

ליאור : ביקשתי לראות את התרש לפני ואחרי שקראתי לעומק , צריך לשבת סעיף סעיף ולשאול 
היום התרש לא לצד הסטודנטים , כאב לי שזו ההתנהלות , ואני שמחה על התגובה שלך . למה 
איך אנו מתנהלים , פר מהותי עבורנו הפילוח שעל מה אפשר להשפיע ועל מה לא זה סו , שקד

 . בכלל יםמתחיל ובמציאות שנקבעה מראש , מאיזו נקודה אנ

 ובן : שכל אחד יקרא את החומר לפני , לשאול שאלות לפני הדיון כדי להגיע לדיון ממוקדים יותר  רא

 אור שנקר : אם זה משהו שנפל בחפיפה שלכם שזה לא יקרה עוד פעם 

 דמת לא בנו תשתית לתרש ראובן : איך הנהלה קו

  .חפיפההלא תעשה  -יוצאת לא רוצה לעשות חפיפה שהנהלה אם שקד : זה לא קשור עכשיו ,  

 לחנן : איסתא , אם למישהו יש שאלות תוך כדי שיכתוב ונחזור לאחר מכן לשאלותא

עד אתחיל מהסוף , אין בעיה שיהיה בודק חיצוני בלתי תלוי שיבדוק את הכל מההתחלה ואתחיל 
  . גם על איך נעשו הדברים והאם נעשו כמו שצריך  , הסוף

תיאורטית  . תקציב הצטמצם משמעותית ואפילו יש תפקידים שירדו , וזה התבטא בהרבה דבריםה
 להתאחדות לא נשאר כלום .   -מחר בבוקר נופל מטאור על איסתא 

רנו לפועלים , עם בשורה תחתונה , התקש . משהו קורה לאיסתא מה יחזיק את ההתאחדות אם
הוצאנו את הדרישות למס הכנסה   )מיסוי(הייעוץ המשפטי שילווה את התהליך ועם מאיר מזרחי 

 ,גם

ואז הייתה הישבה הראשונה שהשאלה הייתה האם עושים מכרז חיצוני או פנימי, כל נושא שוק  
מאיתנו בחדר  ההון לדעת בדיוק מה יהיה או מה הדרך הנכונה , אין ודאות מוחלטת , אם מישהו 

  . היה יודע אותה כנראה שלא היינו פה כי היינו טייקונים

קבלה ההחלטה תיה תרד , ואנו נפסיד משם המנניה , המאם זה ייצא החוצה זה יפגע בשווי ה
יות כך , אנו התחלנו לפנות האחוז אבל זה רחוק מל 24לפנות לגופים פרטיים ומוסדיים בעיתונות ה 

לפרטיים ומוסדיים בלי שידעו אחד על השני , שאלנו כמה הם מוכנים להציע , דיברנו מאוד רחב  
שח , ושוב את כל הדברים האלה  75היתר היו , ושח  35וכללי , טווח המחירים שקיבלנו בשיא היה  

  . ניתן לבודק לבוא לבדוק ולראות

עולמית שהייתה, נעשתה עסקה פרטית של מנכ״ל הלפני האינפלציה קצת יותר אחורה , בינואר ,  
בגדול למה  ,מיליארד  2כשאיסתא הייתה שווה  ,שח  90החברה שמחזיק יותר מניות מאיתנו לפי 

  ? על זה לא נעשו כתבות

 ,   של איסתא ( בתהחברת )דווח בבורסה שתהיה עסקה בין איסתא לאיסתא נכסים 

וב מה שמחזיק את איסתא היום זה איסתא נכסים , זו עסקה  ר    ,5.1-6.1הייתה שווה בין  איסתא 
  .לפני חצי שנה החתםאמורה להייתה שדווחה ש

Shanny



 

 

שבנקודה שאנו רצינו למכור   (בדיקת נאותות)לפני חצי שנה הפניקס עשו את כל הבדיקות שלהם 
עסקת הפניקס לא נחתמת   07.01עד ה שאםשאנו קיבלנו את ההצעה , כל ההצעות היו בהתניה 

 העסקה לא נחתמה גם עד לרגע זה (מכירה וסודיות)מקפלים את העסקה . נשלחו ההסכמים  אנו
  . אחוזים  10ת ב והיא תחתם בהנחה משמעותית מאוד , לפח ,במידה והיא תחתם ,

שבמידה ותחתם העסקה היא תחתם   (אשלח את הכתבה לכולם)אנחנו החתמנו את כל הרוכשים 
זה יהיה במחיר פלוס מינוס כמו שמכרנו ואם לא היא תגיב גרוע יותר   . אחוזים פחות  10בלפחות 

 .ממה שאנו הגבנו 

 . מנכ״ל איסתא , מאמין בחברה שלו , שהמחיר נמוך משמעותית , הוא היה קונה , והוא לא קנה
  . בהתחלה הוא התעניין יש את הפול של המתעניינים ויש את הפול של רגע האמת

שח לפני האינפלציה , וברגע  90מנת להראות את ההשוואה אמרתי כבר שבינואר מכרו לפי על 
 .באמת הצלחנו להוריד את ההתניה על עסקת הפניקס

   06.20ליאור : האם הפניקס מכרו את המניות ב

  . אלחנן : יש תביעה נגזרת לא יודעת במדוייק אשלח את זה 

המידע פנים שעד עכשיו אנו   . ידענו על העסקה , מדובר בעסקה בנקאיתדווח בדיעבד לציבור , לא 
 גופים   27מכרנו ל  . מחזיקים היא גם לא דווחה

כתבות בענבר : דוברת ההתאחדות : כשמבוצעת עסקה שיש עליה הרבה דעות , קחו בחשבון ש
 .ולכותרת  יחסו לתקשורתי מי עומד מאחורי הכתבה ומה האינטרס שלו , אל תתאת שאתם רואים  

לבעלי המניות הנוספים , וממנה  שבורחיםהיה אינטרס לכאורה לאיסתא שהמניה לא תראה 
   יפול. עתידה ללא תראה ששהמניה 

 .ליאור : שמסתכלים על כתבות , להסתכל בעין בקורתית , לכולם יש אינטרסים ויש ניגודי עיניינים

  .כים ליהיות מודעים במקביל למידע הנכוןהיינו צרי, ייטב : אם בסופו של דבר לא קיבלנו מידע 

ומהרגע שקיבלנו את  , אלחנן : היה סל שלם של דברים ושיקולים שנכנסו שעל בסיסם נבנה הכל 
שעות הוצאנו מאותם  72דובר בבורסה , ידענו להחזיק את ההצעות בתוקף של מבגלל ש, ההצעות 

 .גופים החזקת הצעות בתוקף שכזה 

אם דברים לא נעשו נכון   , דיקה מקצה לקצה על הדרך שבה הוצגו דבריםאין שום בעיה שתעשה ב
האם אני מאמין    ,כל שאלה שצפה ועלתה בישיבה באה וקיבלה מענה . זה לא כי ניסינו להסתיר 

בעסקה ? בדיעבד הלחצים שניסו לעשות לי גורמים מסויימים מהרגע שאישרנו שהעסקה לא 
ת על זה אחרי ישיבה ולאור השיחות הפנימיות שנעשו , אין לי  תקרה , רק הוכיחה לי שזה נכון ללכ

 .ספק שהעסקה הייתה עסקה טובה , נכון לרגע זה המניה עולה 

 4?ניב : מה המקסימום שהיית מוכן להפסיד עבור העסקה הזו 



 

 

 שח לא היינו יורדים   80אלחנן : אנו מ 

אין לי שום חשיבה שעשית משהו  . ניב : חשוב שהנשיאות יכירו את הסיכונים שאתה מוכן לקחת
 .אגואיסטי 

 ?אלחנן : אתה יודע להסתכל במאיה , למה לא הסתכלת ובדקת 

מיליון הפסד ואנחנו לא ואפילו לא ידענו מיזה . היינו צריכים להצביע על   40שני : אתה היית מוכר ב
 .זה 

  ! מצג שוואלחלוטין אלחנן : זה 

  40את אותה הסקה שבדיעבד אתה יודע שתפסיד  שני : אז תענה האם אתה היית עושה שוב
  ?מיליון

ות בתחילת אוגוסט יש ישיבת ועד מנהל , מעבר לכך לאלחנן : ארד לשורה התחתונה ואמשיך לשא
 אם יש לאנשים לשאלות במייל או בוואצאפ אענה על הכל , אבל יתקבלו תשובות על כל השאלות 

, האם היה גורם שלא קיבל  אותם ולא קיבלתי  אם יש סיבה שביקשתי לראות מסמכיםהליאור : 
והגדלת תשואה זה חייב לעבור דרך פיזור סיכון. וזה   ניםעמלות , שאתם מדברים על פיזור סיכו

 משהו שלא דובר לעולם 

יש בחוק מוגדר במה אפשר או אי אפשר להשקיע , הדברים  –אלחנן : במה היו השקעות והתשואה 
 אחוז   5.3הכי סולידיים שיש היום , אם אנו נשים בפיקדון שנתי בבנק מזרחי נגיד זה 

  .שי : התהליך מתרכז בועדת ההשקעות , הדיונים שם בפרוטוקול

 .אלחנן : יש הגדרות בחוק השקעות סולידיות במה ניתן ובמה לא 

  ?ראובן : איפה הכסף חונה בשלב זה

 לחנן: בפיקדון שבועי א

 .ליאור : אחריות הנשיאות לשים לב לא לאשר מהלכים בלי לדעת יותר 

 .נעבור לפיקדון דו חודשי . וזה יהיה בפעימות  ,שי : כרגע אנו בפיקדון שבועי 

 . להיות לנו את הזכות להביא גורם בועד מנהל   כהאור : צרילי

המיסוי הם הלכו על הדרך  ibi אלחנן : מקבלי השכר עמלות , מי שקיבל זה הייעוץ המשפטי ה
זה תהליך שיכול לקחת הרבה זמן , אפילו אם צריך ללכת לבית משפט  0האגרסיבית ביותר שזה 

ים ועדת השקעות ודרקטוריון של החברה הכלכלית יתר האנש, האינטרס הוא לחסוך כמה שיותר 
  . לא קיבלו שכר זה היה בהתנדבות שזה התחיל ממנה ומשם המשיך



 

 

 .ביקשת הסכם שלחתי הסכם לדוגמא , אין סיבה לדילאיי, זה פשוט לקח זמן  –בנוגע למסמכים 

 

 .ייטב : זה לא יכול לקרות יותר שהנשיאות לא תדע 

ואנו לא מסתירים שום דבר אדגיש שוב מה שהדגשתי , הם חוסים  אלחנן : לא הייתה שום סיבה 
אין בעיה   . תחת חיסיון , ואנו מחוייבים להשאיר אותם במסגרת הזו ולא להוציא אותם החוצה

  .שיהיה יועץ שייבחן הכל מהרגע שהתחלנו ועד הסוף

חיצוני שילווה את ההליך  ליאור : אני רוצה כינוס עוד שבועיים בו ועד המנהל יביא יועץ חיצוני וגוף 
 כמובן.של ההשקעות. גורמים בלתי תלויים 

 אלחנן : נדון בזה עוד שבועיים , ישיבה שתעסוק ספציפית בנושא הזה  

 אמור ללוות אותנו בהליכים בעתיד בכללי לא רק ב איסתא  אותו גורם חיצוני אור : 

 אלחנן : נעשה את זה בזום  

 ל מנה ייטב : זה דיון קלאסי של ועד

  . שקד : הנשיאות תצטרך להצביע על מינוי הגופים האלה , הדיון ומי יהיו האנשים , זה שייך לוועד

ליאור : התקנון הוא מאוד חשוב , ויש אמות מידה סבירות ודברים שאנו צריכים להתנהל גם אם לא  
יש  , ועם זאת , כתוב בתקנון , לא כתוב איך למנות או סמכות בלעדית , יש תקנון שעל פיו נתנהל 

 .דרך סבירה , ואנו צריכים לדרוש להיות יותר צדיקים מהאפיפיור 

ניב : זו לא נימה שתוקפת את ההנהלה , ישר אנשים תופסים את כל זה הקנוניה שמנסים לדרוך 
 .על איזה מישהו 

 אורון : יש דברים אישיים וזה מגיע לקבוצות , אל תצפה לקבל את האמון שלי אם יש תחושה שיש
  .מחנות והועד מנהל הוא גוף פוליטי

קד : אנחנו גוף פוליטי ומחנות תמיד יהיו , אנו מצרים על זה ואנו נעשה הכל כהנהלה , ננסה ש
כמה שיותר לקרב האם אי פעם ההתאחדות , אנחנו זמניים כאן, האם יהיה מצב שההתאחדות  

בוצה שיושבת כאן , זה בסדר  אין מה לעשות זה הטבע של הק ?תתנהל בצורה לא פוליטית לגמרי 
ובצמתים האלה אתם צריכים לדעת איך לעשות הכל בצורה  , וטבעי , בתוך המקומות האלה 

 .  מכובדת 

זה טבעי שיש קבוצות ומחלוקות אני מברכת על הדיון הזה אתם ממשיים את המהות שלכם את 
 .ם התפקיד שלכם נקח את זה צעד אחד קדימה , אלחנן ואני קיבלנו את אמונכ

, קיבלנו קונצנזוס מטורף לקחת את המהלך הזה , אנו מודים לכם על  שאיסתאמה שקרה עם עצם 
שצריך לבנות את האמון מחדש ולחזק את מה שלא טוב שהיה +האמון הזה , אנו צריכים להבין 



 

 

בדרך ומכאן נעשה את הכל ביחד , נמשיך לשמור על המהות שלנו בואו נתקדם קדימה נמנה מי  
ע שעות על גבי שעות , בהתראה של שבוע או שעה ,  המנהל שמשקי  דשצריך בהקדם תודה לוע

 .אנו מברכים על זה 

  . אור : סמינר אגודות להפוך את המחנות לחברתי

שקד : נשלח עדכון על הסמינר כנראה שלא יהיה בקיץ הקרוב , עבדתי עם אורון כדי לייצר מערך  
של שעות וצוות מקצועי , נעשה מאוגוסט עד ספטמבר הכשרות מהמעלה הראשונה וניתן מענה  

 120אלף שח , שהוא לא מספיק   90הנשיאות אישרה תקציב סמינר ,  בקיץ הסמינר ידחה לחורף 
לים , לא קיבלנו את התקציב הזה לא נכון לסגור ספקים כשאין את התקציב הזה  אלף שח ירוש 

ה לינה  יסט הדרכות ותצא בהמשך הודעה פורמאלית , ותיה, יתקיים בידיים , נעשה את זה בחורף 
 .פשוט עוד כמה חודשים ולא עכשיו 

אמרו אני גם חושב  שי : אני בדרך כלל לא לוקח חלק פעיל אלא אם כן אני מתבקש , הרבה דברים נ
שמח לראות שיש הסכמה רוחבית , יש מקום  . שחשוב שיתקיימו הדיונים האלה , באנו לקדם ביחד 

 .ביחד ואת הדברים מפה וניישם אותם . יש לאן להתקדם   קחפ ונ"לשת

בישיבה הקודמת אישרנו פה אחד כולם את המאבק בחינוך , לא  עוד דבר שחשוב שיאמר , ליעד : 
בר מאז , עלה פוסט אחד , ביקשת מהצוות המקצועי שתצא תכנית ולא יצאה  התקדם שום ד

אני לא צריך לאשר פוסט בהתאחדות פוסט שיעלה אצלי באגודה , אני מבקש  . תכנית
 .מאבק חשוב  זה צריך להתקיים , זה . מההתאחדות שת״פ מלא

 .שח  8500ם לפחות אחוז , בסופ״ש האחרון , בשיחה שדיברנו אנו רוצי  100בם אלחנן : מסכי 

 .נלחץ את הצוות בהתאם  - אנחנו פה במרחב דינאמי ומשתנה

 . על זה   ץתכנית אסטרטגית למאבק ונרוצודק לגמרי , צריך לבנות אורון : 

 .ראובן : משרד החינוך הוציא מתווה משלו , וחשוב שהקול שלנו יישמע 

בטענה שאין זמן כבר   –? )אין מענה  בישיבה הזו מישהו רוצה שנדבר על זה -יוקר המחיה אלחנן : 
 היום(

  כל הנוכחים.אושר ע״י   –בישיבה הנוכחית  יוקר המחיהמחוסר הזמן לא נדבר על  אם כך , 

 בנושא יוקר המחיה .ליאור : אם אפשר שיישלח חומרים מראש שנגיע לדיון ממוקדים 

 .שנקדם את זהראובן : אני מבקש שחברי הנשיאות ימקדו את גבולות הגזרה 

 , שיהיה לכולם ערב טוב . אלחנן : אז אין התנגדות 

 פרידה מניב 

 לכולם  ניב : אומר מילות פרידה ותודה



 

 

 20:50 –הישיבה נסגרה  -

 

 

 

 

 

 

 

 

 



אשרור רו"חקולותאגודה

מינוי חבר 
ועד מנהל 
אונ' - דידי 
אביגד

מינוי חבר 
ועד מנהל 
אונ' - ברק

מינוי חבר ועד 
מנהל מכללות - 
ענת גלפמן

מינוי חבר ועד 
מנהל מכללות - 

אור לרון

מינוי חבר ועדת 
תקנון אונ' - ליאור 

חזן

מינוי חבר ועדת 
תקנון אונ' - ראובן 

לורנצי

מינוי חבר ועדת 
כספים - ליעד משען

מינוי חבר ועדת 
כספים - אורון 
איזנשטיין

מינוי חבר ועדת 
מכרזים - עומר לוי

מינוי חבר ועדת 
מכרזים - הדס 

בנימין

בעדנמנענגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע29.63אוניברסיטת תל אביב
האוניברסיטה הפתוחה 

FTE
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד25.15

האוניברסיטה העברית 
בירושלים

בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדלא נכח.ה22.3

בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד20.88אוניברסיטת בר - אילן

גוריון בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע19.13אוניברסיטת בן - 
הקריה האקדמית 

ק.אונו-כללי
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד17.77

בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד17.47אוניברסיטת אריאל
בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדבעד8.62אוניברסיטת רייכמן
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד8.11המכללה למנהל
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדנגד6.64אקדמית פרס

שמעון בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד6.11מכללת סמי 
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד6.07מכללת בית ברל

בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדבעד6רופין
בעדבעדבעדנגדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע5.84המכללה האקדמית - תל 

בעדנמנענגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדלא נכח.ה5.71מכללת ספיר
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד5.28מכון טכנולוגי חולון
בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדלא נכח.ה5.22מכללת אשקלון

בעדנמנעבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדנמנע4.97מכללת עמק יזרעאל
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד4.78מכללת אורט בראודה
יפו בעדבעדנמנענמנענגדבעדנגדבעדנגדבעדנמנע4.75אקדמית תל אביב 

בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד4.67מכללת הדסה
וינגייט בעדנגדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע4.59לוינסקי - 
ביה"ס הגבוה 

בירושלים  לטכנולוגיה 
4.42

בעדנמנענגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדבעד4.22שנקר
בעדנמנענגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדבעד4.15סמינר הקיבוצים
בעדבעדנמנענמנענגדבעדבעדנגדבעדנגדבעד3.85אפקה - המכללה 
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד3.85מכללת נתניה

אקדמית כנרת בעמק 
הירדן

נמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנעבעדנגדבעד3.28
המכללה האקדמית - 

גליל מערבי
בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע3.17

בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע3.11מכללת אחוה
בעדבעדנגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעד3.06מכללת אורנים
2.68מכללת דוד ילין

בעדנמנענגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעד2.65מכללת שערי מדע 
בעדבעדנגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדנמנע2.51מכללת קיי
בעדבעדנגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדלא נכח.ה2.5בצלאל

בעדנגדנגדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדנמנע2.35המרכז האקדמי למשפט 
בעדבעדבעדנגדבעדנגדנגדבעדנגדבעדבעד1.78עזריאלי

בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע1.35המכללה הטכנולוגית 
1ויצו חיפה

בעדבעדנגדבעדנגדבעדבעדנגדבעדנגדנמנע1אקדמית למוזיקה
נמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנעבעד1יו"ר התאחדות
נמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנענמנע1סיו"ר התאחדות

158.75138.28144.24157.06122.18145.71133.53131.27139.37220.97279.24בעדבעד
6.64144.240122.18157.06133.53145.71139.37131.276.940נגדנגד
83.4225.285.285.285.2813.8813.8856.615.28נמנענמנע
295.86248.79284.52146.24284.52284.52284.52284.52284.52284.52284.52284.52סה"כ

מספר חברי הנשיאות 
המצביעים/ות בעד

452115222115221419152836

מינימום אגודות 
תומכות

22.95

מינמום מנדטים 
נדרש

150.8886

חתימה

חתימה

חבר/ת ועד

ת.ז.

תאריך

לא נכח.ה

מסומן בצהוב - כתב הצבעה

מסומן כתום - כתב הצבעה של מי שנכחו בישיבה

חבר/ת ועד

ת.ז.

תאריך

לא נכח.ה

לא נכח.ה

ריבד קרב

313129058

13/02/23
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